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Ja, zelfs bij de simpele begroting van de gemeenteraad kan ik me kwaad maken. natuurlijk, dat is 

heel makkelijk nu we in de ouderenzorg, de jeugdzorg en voor de bijstand en de reïntegratie vanaf 
2015 veel minder geld mogen gebruiken. Alleen al door die bezuinigingen van het VVD-PvdA 
kabinet, met steun van GL, D66 en kleine christelijke partijen, wordt het moeilijk om de zorg op peil 
te houden. Maar in het debat daarover wordt ik dan nog maar wat woedender door de reactie van 
de wethouders en andere raadsfracties. 
 
Voor de VVD is het simpel. Dit is de grootste fractie in de raad en dus hebben ze de meeste macht 
in het college. Een VVD beleid, waar de rijkere mensen straks minder OZB hoeven te betalen, maar 
de mensen met minder geld er wel op achteruit gaan. Minder regels en minder overheid, dus dat 
wordt met hun beleid meteen minder solidariteit en minder bescherming van mensen met weinig 
geld. En er is maar heel weinig weerwerk van de andere coalitie partijen. 

 
Het motto van de 4 heren en een dame is "iedereen die zorg nodig heeft zal deze ook krijgen". Toch 
kreeg ik van de CDA wethouder op mijn donder omdat ik een verhaal hield over een man, die niet 
meer die benodigde zorg krijgt. Ik weet ook wel dat de herkeuring volledig binnen de regels viel en 
de uitkomst is legitiem. Maar het is wel een vreemde uitkomst. Want hoe is het mogelijk dat 
iemand, die alleen maar ouder en krakkemikkiger is geworden, nu opeens geen aangepast vervoer 
nodig heeft. Volgens de gemeente tenminste. Voor mij was het net of er een onverklaarbare 
genezing is opgetreden, of meer een onverklaarbare gezondheidsverklaring. Volgens de wethouder 
moet je niet kijken naar één geval. Volgens mij is de iedereen van de college-uitspraak, ook echt 
iedereen. Haal daar één persoon vanaf, en je mag wat mij betreft dus niet meer spreken over 
iedereen. Zoals ik zei: allemaal min één is niet meer iedereen. 
 

Maar ook het CDA had een inbreng waar de honden geen brood van lusten. Volgens het CDA waren 
mensen op straat en op school hardstikke slim. Met een autistisch kind op speciaal onderwijs hoef 
je helemaal niet allerlei speciale dingen te regelen. Een beetje common sense en een schriftje, 
waarin alles wordt opgeschreven zouden wel eens voldoende kunnen zijn in de begeleiding van zo'n 
autistisch kind. Nu ben ik vrij nabij ook betrokken bij een kind met autisme. Ik heb ook duidelijk 
gezien dat er wel wat meer nodig is dan een huiswerkschriftje. Ik kan het wel met het CDA eens 
zijn dat er soms wel heel makkelijk en vooral heel dure zorg wordt ingekocht en gebruikt. Er wordt 
bijna nooit naar de efficientie gekeken. Dat de gemeente dit hopelijk beter gaat doen, dat wens ik 
ook. 
 
Maar juist in die specialistische scholen, en zowiezo in het onderwijs, was het vooral het CDA op de 
bestuurders-stoelen. Denk nog maar aan de CDA-ers, met onze burgemeester in de raad van 

toezicht, die ontzettend veel geld hebben verspeeld bij Amarantis. Het CDA heeft dus altijd dicht bij 
die verspillingen gezeten maar er nooit wat aan gedaan. En dan nu opeens zeggen dat anders het 
beste is. 
 
Trouwens, ook de VVD kan er wat van. Ja, volgens de wethouder gaan we het nu veel beter doen 
met de reïntegratie naar werk, het helpen van mensen om sneller een nieuwe baan te hebben. Maar 
de VVD zit al vele jaren in het college en is dus op die manier verantwoordelijk geweest voor de 
reïntegratie in alle voorgaande jaren. En ze hebben er dus een potje van gemaakt en nu opeens zou 
het wel perfect gaan? Het is net witte reus, wast nu nog witter en schoner, dus eerder was het 
helemaal niet zo'n ok wasmiddel. 
Dit allemaal en nog veel meer was er over de begrotingsbehandeling voor het jaar 2015. Een 

moeilijk jaar, met vele bezuinigingen en ook nog eens een naheffing van de belastingdienst voor 
heel veel mensen. Maar ook een jaar waarin we gaan stemmen voor provinciale staten (en dus ook 
voor de eerste kamer). Een verkiezing, waarbij we het huidige beleid van Rutte en Samson moeten 
wegstemmen. 
 
Nu we het toch over naheffing hebben. In 2012 viel er bij de zorgorganisatie Pyxis een dode. Deze 
dode client was niet in Zeist, maar de stichting had ook zorgclienten in Zeist. Daarbij beheerde een 
aan Pyxis gelieerde club de PGB-gelden. Pyxis is opgeheven door het ministerie, andere organisaties 
hebben de clienten min of meer opgevangen en zorg geboden. En vorige maand kwam het 
zorgkantoor geld terug eisen.  
Niet van de frauderende organisatie, maar direct bij de clienten. Soms wel duizenden euro's 
moesten die terug betalen. Dat is uiteraard onmogelijk, het geld is voor een groot deel verduisterd. 

Maar in de zorgwereld is het dus niet eerlijk. Ik heb ook maar eens aan het college gevraagd hoe ze 
in deze chaos orde gaan scheppen. Voor hun Zeister inwoners. Ik ben benieuwd naar hun antwoord. 
 
Pieter Wout  

VOOR HET LAATSTE 
NIEUWS: 
 

GA NAAR ZEIST.SP.NL ! 
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Lid en 

fractievoorzitter: 
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      06-29430795 

Teken ook voor een verbod op kernwapens!  

 

Oud-Kamerlid Krista van Velzen  is een 

burgerinitiatief tegen kernwapens begonnen wat 

wij van harte ondersteunen!  In het september 

nummer van de Tribune vertelde ze er meer 

over (http://tinyurl .com/ofeco3u). 

Wereldwijd zijn er nog steeds meer dan 16.000 

kernwapens, waarvan er 2.000 op scherp staan. 

Jaarlijks gebeuren er tientallen ongelukken en 

bijna-ongelukken met kernwapens. En als de 

massavernietigingswapens worden ingezet, 

veroorzaken ze een afschuwelijke humanitaire ramp. Binnenkort komen er 

nieuwe kernwapens naar Nederland. Een goed moment om deze nucleaire waanzin te stoppen! Krista vraagt 

ons allemaal om haar te helpen om 40.000 handtekeningen te verzamelen om het voorstel om een nationaal 

verbod op kernwapens direct op de agenda van de Tweede Kamer te krijgen.  Dit burgerinitiatief van PAX en 

met steun van het Rode Kruis werd in de eerste maand na de start al meer dan 10.000 keer ondertekend.   

In deze Tribune vind je een handtekeningenlijst.  Teken jij ook? Meer materiaal kun je bij Krista opvragen: 

nukes@paxforpeace.nl. Tekenen kan ook digitaal op www.tekentegenkernwapens.nl.  

Best wel trots 
 

Partijgenoten, 

 

Op 1 november vond in het partijkantoor de Moed in Amersfoort de regioconferentie plaats. 

Onderwerp van deze regioconferentie was het vaststellen van de kandidatenlijst en het 

verkiezingsprogramma voor de Provinciale Staten verkiezingen van 18 maart 2015. 

Ik was daar samen met drie andere afgevaardigden uit onze afdeling aanwezig om onze 

wijzigingsvoorstellen in het verkiezingsprogramma te verdedigen. De afdeling Zeist had vooraf al 

een flink aantal wijzigingsvoorstellen 'binnengehaald,' maar er waren er nog een aantal waar naar 

onze mening over gestemd moest worden. 

Van de wijzigingsvoorstellen die niet al meteen door de programmacommissie waren overgenomen, 

zijn er uiteindelijk nog twee door de vergadering aangenomen, naast een aantal voorstellen van 

andere afdelingen. Hierna zijn verkiezingsprogramma en kandidatenlijst door een ruime 

meerderheid van de afgevaardigden aangenomen. Een bijzonder onderhoudende dag, met voor mij 

nog een totaal onverwachte gebeurtenis. 

Tijdens een korte onderbreking van de vergadering werd de groep door onze fractievoorzitter Pieter 

Wout toegesproken. Ik was nietsvermoedend, want ik was ervan overtuigd dat het iets te maken 

zou hebben met een politieke kwestie naar aanleiding van de begrotingsvergadering waar hij 

eerder die week had deelgenomen. Maar doordat mijn naam herhaaldelijk genoemd werd, kreeg ik 

het idee dat er iets anders aan de hand was. 

Niet veel later werd ik naar voren geroepen, en werd mij door de regiovertegenwoordiger Koen 

Verhofstad de Zilveren Tomaat opgespeld. 

En partijgenoten......... ik weet best waar ik dit aan te danken heb, maar toch voel ik mij vereerd 

dat het bestuur dit, namens jullie voor mij in petto had. Daarom wil ik jullie en het bestuur hierbij 

bedanken voor alle jaren waarin jullie vertrouwen in mij hebben gehad, in mijn functies als 

fractievoorzitter en afdelingsvoorzitter. En jullie zijn nog niet van me af, want momenteel ben ik de 

penningmeester van de afdeling -- een hartstikke trotse penningmeester! 

 

Jan Voogdt 

http://tinyurl.com/ofeco3u
mailto:nukes@paxforpeace.nl
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